

《公司银行服务账户和服务费率》新增金融咨询服务费

感谢您对恒生银行（中国）有限公司（以下简称“银行”）的一贯支持。为满足客户需求，银行拟针对需要获取银行经营业务许可范围内的金融咨询、财务顾问、融资方案、创新金融等服务的公司客户新增收费项目“金融咨询服务费”。新增收费项目及费率将于2015年9月15日起生效。

适用对象：

- I 公司客户

公示时间：

- I 2015年6月15日—2015年9月14日

新增费率：

- I 金融咨询服务费：所涉及融资或项目金额的0.1%-3%
- I 定价方式：市场调节价

如有任何疑问，敬请致电银行客户服务热线 8008 30 800 或 4008 30 8008。

Consultancy Fee added to Tariff of Corporate Banking Services

Thanks for your continuous support for Hang Seng Bank (China) Limited (the “Bank”). Please be advised that a new fee item named Consultancy Fee will be added to Tariff of Corporate Banking Services. The Consultancy Fee is charged for providing financing consultancy, accounting advisory and financing solution innovation etc. to corporate customers within the business scope of the Bank. The Consultancy Fee item and the new tariff will come into effect from 15 September 2015.

Customers:

- I Corporate Customers

Notice Period:

- I 15 June 2015 to 14 September 2015

Pricing:

- I Consultancy Fee: 0.1%-3% of the amount of finance or project
- I Pricing Method: market adjusted price

For any enquiry, please call the Bank’s Customer Service Hotline at 8008 30 8008 or 4008 30 8008.